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La sedinta extraordinara din data de 8 ianuarie 2024, ora 15,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr. 1/03.01.2024 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu 
Marius, Drăgăneci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion 
Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Petrescu Daniel, Popescu Silviu, Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, (17 din totalul de 18 aflati 
in functie). 

 A fost absent domnul Tița Nicolae Cătalin.  
Au participat la sedinta si la vot on-line domnii consilieri Bădescu Nicolae Răzvan si Marina Ionuț Bogdănel, iar domnul Bucur Ovidiu Dumitru a 

intarzit si a participat la sedinta on-line de la punctul nr. 3 al ordinii de zi. 
Se supune la vot ordinea de zi:  

1. PROIECT DE HOTARARE  pentru alegerea președintelui de ședință 
2. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 21.12.2023. 
3. PROIECT DE HOTARARE privind constatarea încetării de drept, prin demisie scrisă, a mandatului de consilier local al domnului Andrei Ionuț și vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului Local al Municipiului Curtea de Argeș  

- prezinta dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din Municipiului Curtea de Argeș 
pentru anul școlar 2024-2025 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 16 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: PROIECT DE HOTARARE  pentru alegerea președintelui de ședință. 
Doamna Stancu Loredana il propune pe domnul Dumitrache Stefan.  
Nu sunt alte propuneri. Propunerea facuta de doamna Stancu este aprobata cu 16 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 2: Aprobarea  procesului verbal  încheiat  în  ședinta  ordinară din data de 21.12.2023 
Doamna Janina Zarioiu, secretarul general al municipiului, supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 21.12.2023. Este aprobat 

cu  16 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind constatarea încetării de drept, prin demisie scrisă, a mandatului de consilier local al 

domnului Andrei Ionuț și vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului Local al Municipiului Curtea de Argeș. 
In timpul dezbaterilor de la acest punct s-a conectat on-line si a participat la vot domnul Bucur Ovidiu Dumitru.  
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Georgescu Doru ii multumeste domnului consilier Andrei Ionut pentru activitatea in Comisia de comert si servicii publice cat si in Consiliul 

local, aratand ca ar fi mandru daca le-ar reprezenta doleantele  in Consiliul Judetean Arges. 
Domnul Andrei Ionut spune ca dupa aceasta experienta de 3 ani in functia de consilier local, parerea dumnealui este in continuare asa cum era  si 

inainte de a intra in zona política si anume ca política nu ar trebui sa schimbe oamenii, iar daca ii schimba ar trebui sa ii schimbe in bine. Cand a intrat in 
política era un sustinator al domnului Primar si de atunci nu s-a schimbat nimic. Fie ca va mai fi in política o luna, un an, zece sau ca nu va mai fi in política, 
dumnealui va fi in continuare alaturi de domnul Primar caruia vrea sa ii multumeasca pentru sprijin, sustinere si increderea acordata. De asemenea 
multumeste si domnilor consilieri pentru incurajari si pentru lectiile pe care le-a primit in aceasta activitate.  

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  17 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular 

din Municipiului Curtea de Argeș pentru anul școlar 2024-2025. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul, precizand ca nu sunt modificari fata de anul trecut. 
Domnul Serban Ion spune ca trebuie avut grija ca la buget sa se prinda niste bani si sa se faca ceva in legatura cu autorizatiile ISU pentru scoli.  
Domnul Primar arata ca trebuie sa le solicite celor de la scoli sa spuna in ce situatie se afla. 
Domnul Serban Ion intreaba care este situatia la gradinita noua si la cresa. 
Domnul Primar spune ca acolo nu este nicio problema, sunt facute dupa normativ. 
Domnul Serban Ion spune ca intotdeauna cand se construieste ceva, la Certificatul de urbanism se cere un aviz ISU. 
Domnul Primar arata ca spre exemplu la Scoala Nr. 2 cand s-a facut solicitare de fonduri europene, s-au cerut toate avizele. Apoi dupa cazul 

Colectiv au venit si au cerut modificari. Nu zice ca nu trebuie facute modificari acolo unde este cazul, dar sunt si situatii in care daca faci modificari trebuie sa 
dai banii inapoi. 

Presedintele de sedinta arata ca trebuie vazuta legislatia, pentru ca exista un paragraf in lege si cele construite inainte de anul 1980 sunt scutite.  
Domnul Primar precizeaza ca la momentul cand s-au facut reabilitari au avut avize, pentru ca altfel nu primeau banii. Problema este ca intre timp 

au schimbat legislatia. 
Domnul Marinescu Madalin arata ca atunci cand s-a luat autorizatia a fost  un proiect depus la ISU pe care s-a pus o stampila „Vizat spre 

neschimbare”. Daca isi schimba legislatia este treaba lor. 
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  17 voturi “Pentru”. 
Se declara sedinta inchisa. 

 
 

                       Presedinte de sedinta                                                                              Secretar general al municipiului 
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PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta extraordinara a Consiliului Local     

 din data de 8 ianuarie 2024 
 

Curtea de Arges – 08.01.2024 

 

 


